
 
SK 0052/14/2004                         Protokół    NR XIV/2004 

Rady Gminy Stare Pole 
z dnia 6 sierpnia  2004 r. 

 
XIV  Sesję Rady Gminy o godz. 14.00 otworzył Przewodniczący Rady Gminy witając 

wszystkich radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności radnych biorących 
udział w Sesji stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania uchwał. 
 
Ustawowy skład rady – 15 
Obecnych                   -  12 
Nieobecnych              -    3  
 
Nieobecni to G. Tomczyk , M.Roman i  K. Piekart. 
 
Ad.2 Na sekretarza obrad w wyniku tajnego głosowania wybrano K. Trawińską. Za jej    
kandydaturą głosowało 12 radnych. Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
2. Wybór Sekretarza Obrad. 
3. Wystąpienia sołtysów. 

      4.   Sprawozdanie z pracy między sesyjnej  
           - Przewodniczącego Rady Gminy 
           - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
           - Przewodniczącej Komisji Oświaty 
           - Przewodniczącej Komisji Rolnictwa 
           - Radnych  
           - Wójta Gminy 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2004 r.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 2004 -2007. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Rozwoju Lokalnego Gminy Stare Pole na lata   
      2004 – 2006 i kolejny okres programowy do 2013 r. 

.     9.  Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
    10.   Komunikaty.   
    11.  Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji. 
    12.  Zakończenie XIV – zwyczajnej Sesji Rady Gminy.  
 
Ad.3. W wystąpieniach sołtysów głos zabrał Pan R. Obczyński – sołtys wsi Złotowo, który 
złoŜył podziękowanie dla Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu za przedstawienie 
teatralne pt. Straszny olbrzym, które zostało przedstawione we wszystkich  świetlicach 
sołeckich.  
Więcej wystąpień nie było .  
 
Ad. 4.  Sprawozdanie z pracy między sesyjnej. 
- Przewodniczący Rady Gminy : 
   - udział w konsultacjach do Planu Rozwoju Lokalnego 
   - udział w negocjacjach dotyczących funkcjonowania Gminnego Ośrodka Zdrowia 
W tym punkcie przybyła radna M.Roman i stan radnych wynosi 13 .  
- Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej : 
   - udział w sesji Rady Powiatu m.in. .zapoznanie się z zadaniami jakie powiat zamierza         



     umieścić w Powiatowym Planie Rozwoju Lokalnego, 
  - udział w Zgromadzeniu Związku komunalnego do Eksploatacji Sieci Centralnego           
Wodociągu śuławskiego – sytuacja się stabilizuje nie udało się odwołać Przewodniczącego 
Zarządu Pana Waldemara Lamkowskiego , 
  - udział we wspólnym posiedzeniu Komisji dotyczące Planu Rozwoju Lokalnego     
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty nie składała sprawozdania . 
 
-Przewodnicząca Komisji Rolnictwa: 
- udział w  posiedzeniu w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego 
- udział w spotkaniu w sprawie organizacji doŜynek gminnych  
- udział w pracach komisji konkursowej na najładniejszą posesję. 
 
 Nikt z radnych nie składał sprawozdania z pracy .  
 
 Wójt gminy: 
- brał  udział w   Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników  w  Nowym Stawie,  
- podpisał akt notarialny na sprzedaŜ budynku w miejscowości Kaczynos 
- brał udział  w Zgromadzeniu Związku Komunalnego do Eksploatacji Sieci CWś,na którym 
podjęto uchwałę w sprawie przystąpienia do spółki i objęcia udziałów w podwyŜszonym 
kapitale zakładowym, podjęto uchwałę w sprawie odwołania Komisji Rewizyjnej, 
-brał udział w spotkaniach konsultacyjnych w starostwie dotyczących Programu Rozwoju 
Lokalnego, 
 - brał udział w konferencji na temat korzystania ze środków  SOP i PROW , 
 - brał udział w przekazaniu Miejskiemu Zakładowi Komunikacyjnemu dwóch mikrobusów  
 z windą.  
 – brał  udział w spotkaniu  zorganizowanym przez Powiatowy Urząd Pracy w sprawie   
korzystania z funduszy UE.  
- podpisał umowę na wynajem pomieszczeń Gminnego Ośrodka Zdrowia 
- brał udział w spotkaniu z sołtysami w sprawie doŜynek gminnych  
- brał udział w spotkaniu z pracodawcami na temat moŜliwości korzystania z funduszy Unii 
Europejskiej 
- podpisał akt notarialny  z Panem Dudkiem na zamianę działek pod przyszłą świetlicę 
- współuczestniczył w opracowaniu projektu PRL w powiecie malborskim 
- wydał 2 zarządzenia w sprawie zmiany budŜetu na 2004 r. Otrzymano środki z 
przeznaczeniem na: 
- doŜywianie uczniów – 5.420 zł 
- zakup wyprawki szkolnej -  zwiększenie planu o kwotę 585 zł,  
- zmniejszono plan dotacji o kwotę 8661 zł z przeznaczeniem na zadania realizowane przez 
pomoc społeczną ( zasiłki i pomoc w naturze 3.231 zł, zasiłki rodzinne, pielęgnacyjne i 
wychowawcze 5.430 zł) ponadto rozdysponowano kwotę 14.400 zł z rezerwy i przeznaczono 
te środki na: 
- zwiększenie wydatków na promocję gminy 2.000 zł 
- konserwacja oświetlenia ulicznego (zmiana VAT ) 2.600 zł 
- opracowanie Planu Rozwoju Lokalnego 6.100 zł 
- nagrody w konkursie na „Najładniejsza posesja” 3.000 zł 
- dokonanie oceny zasobności gleb w składniki mineralne oraz określenie potrzeb nawoŜenia i 
wapnowania 700zł 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania 



 
K. Rybak – jak przebiega likwidacja Gminnego Ośrodka Zdrowia 
                -  czy Wójt moŜe przybliŜyć rozstrzygnięcie przetargu na kanalizację w Starym     
Polu 
 
J. Szturmowski – czy Wójt moŜe wyznaczyć osobę z Urzędu Gminy do prowadzenia rozmów 
dot. łatania dziur  . W tej chwili sytuacja przedstawia się następująco 1/3 dziur jest załatanych 
pozostałe są nietknięte . 
W tym punkcie przybył radny G.Tomczyk stan radnych wynosi 14. 
 
Ad. 6. Skarbnik Gminy przedstawiła następujące propozycje zmian budŜetu gminy:  
 
1/ zwiększa się o kwotę 35.141 zł dochody i wydatki z tytułu otrzymania zwiększonej 
subwencji oświatowej z przeznaczeniem na przebudowę klatki schodowej w Szkole 
Podstawowej w Starym Polu 
2/ zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 7.500 zł z tytułu otrzymania dofinansowania na 
naprawę przepustu na drodze prowadzącej do leśniczówki. Środki  przekaŜe Nadleśnictwo 
Elbląg 
3/ w związku z nieotrzymaniem poŜyczki z WFOŚiGW w Gdańsku jak równieŜ 
rozstrzygnięciem przetargu na budowę kanalizacji sanitarnej w Starym Polu 
w budŜecie następują zmiany w realizacji zadań inwestycyjnych. I  tak: 
zmniejszamy wydatki o kwotę : -10.000 zł – realizacja zadania – cmentarz komunalny 
- 70.000 Ŝl plan realizacyjny + częściowe uzbrojenie osiedle za domem nauczyciela 
- 42.100 zł udział własny w finansowaniu inwestycji – poprawa jakości wody pitnej 
Uzyskane środki w wysokości 122.100 zł przeznacza się na : 
- 85.000 zł na budowę kanalizacji sanitarnej w Starym Polu, w budŜecie na to zadanie była 
dotychczas kwota 150.000 zł 
-1.300 zł wykup gruntu od Pana L. Marela 
- 15.000 zł zmiana źródła ogrzewania w budynku wielofunkcyjnym 
- 100 zł zwiększenie wydatków inwestycyjnych na remont świetlicy szkolnej 
- 11.000 zł wykonanie projektu dróg na osiedlu pod laskiem ( Słoneczna, Akacjowa. 
Topolowa i Kasztanowa) 
- 7.200 zł na zakup płytek chodnikowych na remonty 
-2.500 zł na dofinansowanie dla StraŜy PoŜarnej w Malborku na zakup paliwa 
4/ z przychodów budŜetu wykreśla się zatem planowaną do zaciągnięcia poŜyczkę w 
wysokości 181.100 zł. 
Do tak przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań .  
 Uchwała nr  XIV/  112  / 2004 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2004 r. została 
podjęta, za przyjęciem glosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się . Uchwała ta stanowi 
załącznik Nr 1 do protokółu .  
 
Ad. 7. Wójt Gminy przedłoŜył Wieloletni plan inwestycyjny Gminy Stare Pole na lata 2004-
2007. Poinformował, Ŝe przedłoŜony plan został uzupełniony o zgłoszone uwagi i wnioski 
oraz , Ŝe jest on konieczny w celu pozyskiwania środków. 
Uchwała Nr XIV /   113  /2004 r. w sprawie Wieloletniego planu inwestycyjnego została 
podjęta. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała stanowi 
załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
W tym punkcie Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwę. 
 



 Ad. 8.  Po przerwie Przewodniczący kontynuował   porządek posiedzenia. Stan radnych 14. 
Wójt Gminy zwrócił się o przyjęcie Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2004-2006 i kolejne 
okresy .   Poinformował ,  Ŝe przyjęcie tego Planu jest uzaleŜnione od sfinalizowania zadania . 
pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w Szlagnowie”. 
 Uchwała Nr XIV\114/2004 w sprawie Programu rozwoju lokalnego Gminy Stare Pole na lata 
2004-2006 i kolejny okres programowy do 2013 roku została podjęta. Za przyjęciem 
głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu. 
 
Ad. 9. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
Wójt udzielił odpowiedzi w sprawie GOZ i tak: na likwidatora Gminnego Ośrodka Zdrowia 
powołany został Pan M.Szczypior. Likwidację zakończy 31 sierpnia br. Od 2 sierpnia br 
funkcjonuje Ośrodek Medyczny „ Mederii”  
Przetarg na kanalizację ul. Marynarki Wojennej został rozstrzygnięty. Wygrała firma DAG-
BUD ze Stargardu Gdańskiego (są to wykonawcy Sali gimnastycznej). Do przetargu zgłosiły 
się 2 firmy:  NFOŚ, która złoŜyła ofertę na 150.000 zł oraz DAG-BUD który złoŜył ofertę na 
228.000 zł. Z uwagi na to , Ŝe NFOŚ  nie wpłaciła na konto wymaganego wadium przetarg 
wygrała firma droŜsza.  Ustawa o zamówieniach publicznych w  takim przypadku nie daje 
moŜliwości uniewaŜnienia przetargu. 
Załatanie pozostałych ubytków w drogach zostanie załatwione w najbliŜszym czasie. 
K.Rybak – specjalnie zwróciłem uwagę na procedurę rozstrzygnięcia przetargu jest to 
zastanawiające, Ŝe nie są firmy zainteresowane pozyskaniem pieniędzy od gmin. PrzecieŜ 
wiadomo, Ŝe pieniądze ma tylko administracja państwowa i samorządowa. Myślę, Ŝe naleŜy 
się przyjrzeć czy nie są to poczynania celowe. 
Przewodniczący Rady spytał, czy udzielone odpowiedzi są wyczerpujące. Radni 
odpowiedzieli , Ŝe tak. 
 
Ad.10. E.Kołodziej zwróciła się do radnego Obczyńskiego aby wyjaśnił co ma na myśli 
mówiąc o konkursie na najpiękniejszą wieś. 
Pan Pilecki sołtys wsi Kławki zwrócił się do Wójta z pytaniem dlaczego w Programie 
Rozwoju Lokalnego nie ujęto placu zabaw w Kławkach. 
Wójt wyjaśnił, Ŝe drobne inwestycje tego typu będą wykonywane z własnych środków 
budŜetu gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani B. Woś za zorganizowanie obozu 
harcerskiego w Bieszczadach, Gminnej Radzie Kobiet w miejscowości Królewo i Janówka za 
organizację  „Nocy świętojańskiej”.  
 
Ad.11. Protokół z poprzedniej sesji przyjęty został jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 
radnych.  
 
Ad.12. Wobec wyczerpania porządku obrad o godzinie 16 Przewodniczący Rady Gminy 
ogłosił zamknięcie XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
Protokół sporządziła: 
   G. Jankowska    
 
          Sekretarz Obrad                                                   Przewodniczący Rady Gminy 
      Krystyna Trawiska                                                                Jan Pawlina                                      
                                                         
                                                              


